
[image: cid:image001.jpg@01D5F632.2EAF0F40]

Дорогие друзья!
Приоритетным направлением работы отелей Justiniano является безопасность и благополучие  гостей и  партнеров, а также предоставление полной, достоверной и своевременной информации.
В связи с продолжающимся глобальным распространением вируса COVID-19, мы вынуждены внести изменения в нашу работу.  Для снижение рисков распространения инфекции было принято решение  с 27.03.2020 временно приостановить работу отелей Justiniano Deluxe Resort и Justiniano Club Park Conti.
Мы вместе в Вами следим за развитием событий.  
О всех последующий изменениях наши партнеры и гости будут проинформированы в обязательном порядке.
С уважением,
Администрация отелей Justiniano
_________________________________________________________________________________
Dear friends!
Respond to the continuing global spread of coronavirus infection COVID-19, we have to achieve changes in our work.
The main aims of ​​Justiniano Hotels are the safety and welfare of our guests and partners, providing complete, faithful information published on time.
Respond to the continued global spread of the COVID-19 virus, we have to achieve changes in our work. 
For decreasing the risks of infection, it has been decided to temporarily suspend the work of the Justiniano Deluxe Resort and Justiniano Club Park Conti hotels. Decision takes effect at 27.03.2020.
 Justiniano Hotels Family follows the news with you.
Our partners and guests will be promptly informed about any changes.
Best Regards,
Justiniano Hotels Team
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